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§ 23  
Uppgradering av Hammarby IP (Utl. 2016:71) 
Reviderat genomförandebeslut 
Dnr 122-684/2016 

 
Beslut  

1. Fastighetsnämnden medges rätt att genomföra 

uppgraderingen av Hammarby IP så att anläggningen blir 

godkänd för allsvensk damfotboll enligt nedanstående 

beskrivning till en investeringsutgift om 54,5 mnkr. 

2 Utgifterna för år 2016 ska rymmas inom nämndens 

investeringsbudget. Utgifterna för kommande år behandlas 

i budget för 2017. 

3. Fastighetsnämnden och idrottsnämnden uppmanas att i 

övrigt beakta vad som framgår av utlåtandet. 

 
Reservationer 

Samtliga ledamöter för Moderaterna, Centerpartiet och 

Kristdemokraterna reserverar sig mot beslutet till förmån för egna 

förslag. 

 
Ärendet 

Kommunstyrelsens utlåtande nr 2016:71 behandlas. Utlåtandet 

gäller uppgradering av Hammarby IP. 

 

I debatten yttrar sig borgarrådet Bjuggren, Jonas Naddebo, 

Mikael Valier, Anne-Lie Elfvén, Lisa Palm, Bo Sundin, Malin 

Ericson, Anders Göransson, Jenny Schöldin, Martin Hansson, 

Awad Hersi och Martin Westmont. 

 
Förslag till beslut 

Borgarrådet Bjuggren (S) och Anne-Lie Elfvén (L) föreslår att 

kommunfullmäktige beslutar enligt kommunstyrelsens förslag. 

 

Bo Sundin (M), Jonas Naddebo (C) och Mikael Valier (KD) 

föreslår att kommunfullmäktige beslutar enligt Moderaternas 

förslag till beslut i kommunstyrelsen. 

 
Beslutsordning 

Ordföranden ställer förslagen mot varandra och finner att 

kommunfullmäktige beslutar enligt kommunstyrelsens förslag.  

  



 Kommunfullmäktige 

protokoll nr 7 

Sida 19 (28) 

2016-05-16 

 

 

 

§ 24  
AB Familjebostäders nyproduktion av bostäder i kv. 
Bjurö, Farsta Strand (Utl. 2016:72) 
Inriktningsbeslut 
Dnr 112-288/2016 

 
Beslut  

Inriktningen för nyproduktion om ca 220 hyreslägenheter 

varav 90 i ”Stockholmshus”, i kv. Bjurö 1, till en total 

investeringsutgift om 542 mnkr inkl. moms godkänns. 

 
Ärendet 

Kommunstyrelsens utlåtande nr 2016:72 behandlas. Utlåtandet 

gäller AB Familjebostäders nyproduktion av bostäder i kv. Bjurö, 

Farsta Strand. 

 

I debatten yttrar sig borgarrådet Livh, Christina Elffors Sjödin, 

Magnus Nilsson, borgarrådet Larsson, Malin Ericson, Abit 

Dundar, Kadir Kasirga och Elin Olsson. 

 
Förslag till beslut 

Borgarrådet Livh (V) och Abit Dundar (L) föreslår att 

kommunfullmäktige beslutar enligt kommunstyrelsens förslag. 

 
Beslutsordning 

Ordföranden konstaterar att det finns ett förslag till beslut och det 

är kommunstyrelsens förslag. Ordföranden finner att 

kommunfullmäktige beslutar enligt kommunstyrelsens förslag. 

 

  


